
PROTOKÓŁ   nr 111/2005
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kluczborskiego

w dniu 28 czerwca 2005 r.

Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta – Stanisław Rakoczy. W posiedzeniu
uczestniczyło trzech członków Zarządu. Ponadto udział wzięli: Skarbnik Powiatu, Sekretarz
Powiatu, Naczelnik Wydziału Edukacji oraz Naczelnik Wydziału Organizacyjnego.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sprawy oświaty:

a) udzielenia opinii w sprawie przyznania dodatków: motywacyjnego i funkcyjnego

dla dyrektorów szkół i placówek oświatowych;

b) materiały dotyczące przekazania prowadzenia Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych

w Polanowicach Gminie Byczyna: harmonogram realizacji zadania, projekt uchwały Rady

Powiatu w sprawie przekazania zadani oraz projekt porozumienia z Gminą Byczyna;

c) wniosek o przyznanie środków na wykonanie zaleceń pokontrolnych Państwowego

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kluczborku w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych

Nr 2 – CKU w Kluczborku;

d) list intencyjny oraz kopie pisma skierowanego do powiatów: namysłowskiego, oleskiego,

kępińskiego, wieluńskiego oraz wieruszowskiego  w związku  z planowanym utworzeniem

Wydziału Zamiejscowego Wyższej Szkoły Bankowej we Wrocławiu

w Powiecie Kluczborskim;

e)  projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Ewy Jarząb, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

f) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Aliny Mormul, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

 



2

g) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Małgorzaty Głomb, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.

3. Sprawy finansowe:

a) wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku w sprawie przesunięcia

środków finansowych w planie wynagrodzeń;

b) wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie

       wprowadzenia do planu dochodów i wydatków wypracowanych dochodów własnych;

c)  wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie

zabezpieczenia środków na zadania remontowe;

d) wniosek Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego

w Kluczborku w sprawie zmian w planie finansowym na wynagrodzenia dla pracowników;

e) wniosek Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego

w Kluczborku w sprawie dokonania zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;

f) wniosek Młodzieżowego Domu Kultury w Kluczborku w sprawie zwiększenia dochodów;

g) wniosek Młodzieżowego Domu Kultury w Kluczborku w sprawie zwiększenia dochodów;

h) wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku w sprawie zwiększenia

planu finansowego;

i) wniosek Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych w Polanowicach w sprawie dokonania

zmian w planie finansowym;

j) wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku w sprawie udzielenia dofinansowania

z tytułu szkód spowodowanych wichurą, jaka przeszła w nocy z 23 na 24 maja 2005 r.

przez tereny gmin Byczyna i Wołczyn;

k)  wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku w sprawie przeniesienia

środków przeznaczonych na wydatki remontowe miedzy zadaniami;

l) wniosek Skarbnika Powiatu o dokonanie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego

na 2005 rok;

m) projekt uchwały w sprawie przeniesienia środków z rezerwy ogólnej budżetu;

n) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i wydatków;
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o) projekt uchwały w sprawie zmiany układu wykonawczego budżetu powiatu

kluczborskiego na 2005 rok.

4. Wniosek Wołczyńskiego Ośrodka Kultury w sprawie wsparcia finansowego wyjazdu

Zespołu Pieśni i Tańca „Modrzewiacy” na Festiwal Folkloru i Sztuki Ludowej

w Świnoujściu.

5. Wniosek SP ZOZ w Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż majątku

ruchomego stanowiącego środki trwałe.

6. Sprawozdanie SP ZOZ w Kluczborku z prowadzonej działalności za okres

od 01.04.2005 r. do 19.05.2005 r.

7. Zapoznanie z pismem Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku w sprawie remontu dróg

na terenie Gminy Byczyna.

8. Podjęcie decyzji w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Powiatu

Kluczborskiego.

9. Zapoznanie z pismem skierowanym do Powiatowego Centrum Zdrowia S.A.

w Kluczborku dotyczącym robót budowlanych w budynku głównym szpitala

w Kluczborku.

10.  Projekt uchwały w sprawie odwołania dyrektora  Domu Dziecka w Bogacicy.

11. Zatwierdzenie materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 08 lipca 2005 r.:

12. Wolne wnioski.

Do punktu 1 porządku

Porządek posiedzenia został przyjęty przez obecnych członków Zarządu.

Protokół z posiedzenia Zarządu, który odbył się w dniu 14 czerwca 2005 r. został również

przyjęty.

Do punktu 2 porządku

Starosta przedstawił zebranym następujące sprawy:

a) wniosek Wydziału Edukacji dotyczący udzielenia opinii w sprawie przyznania dodatków:
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motywacyjnego i funkcyjnego dla dyrektorów szkół i placówek oświatowych; Naczelnik

Wydziału Edukacji wyjaśniła zebranym, że zgodnie z uchwałą Rady Powiatu w Kluczborku

z dnia 28 lutego 2005 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w jednostkach oświatowych powiatu kluczborskiego na rok 2005 – wysokość

dodatków motywacyjnego i funkcyjnego dla dyrektorów szkół i placówek ustala i przyznaje

Starosta na pisemny wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji, po uzyskaniu pozytywnej opinii

Zarządu Powiatu. Następnie członkowie Zarządu zapoznali się z propozycjami

co do wysokości dodatków: motywacyjnego i funkcyjnego dla  dyrektorów poszczególnych

szkół i placówek oświatowych powiatu kluczborskiego. Po ich analizie oraz krótkiej dyskusji

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaopiniował następujące wysokości dodatków motywacyjnych

dla dyrektorów poszczególnych szkół i placówek oświatowych dla dyrektorów na okres od

01.07.2005 r.  do 30.09.2005 r.:

- Pan Mariusz Kaczmarski, dyrektor ZSO w Kluczborku – 25%;

- Pan Władysław Paszko, dyrektor ZSL-T w Kluczborku – 22%;

- Pan Wojciech Wolarczyk, dyrektor ZSP Nr 1 w Kluczborku – 25%;

- Pan Paweł Cieplik, dyrektor ZSP Nr 2 – CKU w Kluczborku – 25%;

- Pan Jan Sadowski, dyrektor ZSP – RCKU w Bogdańczowicach – 20%;

- Pani Ewa Guznowska-Wolnik, dyrektor Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych

w Polanowicach – 20%;

- Pani Grażyna Cisowska, dyrektor SOSW w Kluczborku – 25%;

- Pan Tadeusz Michałkiewicz, dyrektor MDK w Kluczborku – 22%;

- Pani Danuta Woźniak-Ryńca, dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej

w Kluczborku – 20%;

- Pan Wiesław Solarewicz, dyrektor WODiDZ w Kluczborku – 22%;

- Pani Anna Dzierżan, dyrektor PODN w Kluczborku – 22%.

Również pozytywnie zaopiniowano następujące wysokości dodatków funkcyjnych

dla dyrektorów poszczególnych szkół i placówek oświatowych na okres od 01.07.2005 r.

do 31.08.2005 r.:

- Pan Mariusz Kaczmarski, dyrektor ZSO w Kluczborku – 50%;

- Pan Władysław Paszko, dyrektor ZSL-T w Kluczborku – 43%;

- Pan Wojciech Wolarczyk, dyrektor ZSP Nr 1 w Kluczborku – 50%;

- Pan Paweł Cieplik, dyrektor ZSP Nr 2 – CKU w Kluczborku – 50%;
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- Pan Jan Sadowski, dyrektor ZSP – RCKU w Bogdańczowicach – 43%;

- Pani Ewa Guznowska-Wolnik, dyrektor Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych

w Polanowicach – 40%;

- Pani Grażyna Cisowska, dyrektor SOSW w Kluczborku – 40%;

- Pan Tadeusz Michałkiewicz, dyrektor MDK w Kluczborku – 25%;

- Pani Danuta Woźniak-Ryńca, dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej

w Kluczborku – 25%;

- Pan Wiesław Solarewicz, dyrektor WODiDZ w Kluczborku – 30%;

- Pani Anna Dzierżan, dyrektor PODN w Kluczborku – 20%.

b) materiały dotyczące przekazania zadania własnego Powiatu Kluczborskiego –

prowadzenia Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych w Polanowicach Gminie Byczyna:

harmonogram realizacji zadania, projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania zadania

oraz projekt porozumienia z Gminą Byczyna. Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali  się z

powyższymi materiałami i po dyskusji postanowili o ich przyjęciu i skierowaniu do dalszej

realizacji  zgodnie z ustalonym harmonogramem działań. Postanowiono również

o przekazaniu projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania zadania na najbliższą

sesję Rady Powiatu w Kluczborku.

c)   wniosek o przyznanie środków na wykonanie zaleceń pokontrolnych Państwowego

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kluczborku w  Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych

Nr 2 - CKU w Kluczborku; Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła zebranym, że w dniu

30 maja br. w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – CKU w Kluczborku, Państwowy

Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kluczborku dokonał przeglądu pomieszczeń pracowni

oraz sanitariatów w wyniku czego stwierdzono wiele uchybień, które należy wykonać

w wyznaczonym przez w/w Inspektora terminie a mianowicie: zapewnić czystość ścian

i sufitów w pomieszczeniach pracowni – 28.02.2005 r.; zapewnić czystość ścian i sufitów

w sanitariatach, łazienkach, kabinach natryskowych, szatniach oraz w korytarzu łączącym

pracownię z zapleczem socjalno-sanitarnym – 31.08.2005 r.; zapewnić odpowiedni stan

techniczny podłogi w pomieszczeniach pracowni - 28.02.2005 r.; wykonać badania

środowiskowe w zakresie zapylenia i hałasu oraz w zakresie związków chemicznych podczas

spawania – 31.12.2005 r. W związku z powyższym – kontynuowała Pani Krzysztowczyk,

proponuje przydzielić dodatkowe środki Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2  - CKU
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w Kluczborku z przeznaczeniem na wykonanie powyższych czynności i napraw. Wicestarosta

dodał, że jeśli chodzi o wykonanie prac, których termin realizacji przypada na ten rok,

to dyrektor szkoły może jeszcze wystąpić do Powiatowego Inspektora Sanitarnego

w Kluczborku z prośbą o prolongatę tego terminu na co Pani Krzysztowczyk stwierdziła,

że termin ten był już odraczany i ten jest już kolejny. Starosta z kolei zapytał zebranych, czy

ktoś orientuje się jaki jest koszt wykonania powyższych prac a w związku z tym, że nikt

z zebranych nie posiadał takiej wiedzy, Wicestarosta zaproponował, aby zlecić dyrektorowi

w/w szkoły przesłanie szczegółowej informacji w tym temacie. Ponadto, Wicestarosta zapytał

Panią Naczelnik, czy niniejszy wniosek został przez nią napisany w związku z sugestią

Pana Pawła Cieplika - dyrektora szkoły czy jest to jej własna inicjatywa? na co pytana

odpowiedziała, że wniosek ten powstał z myślą o uwzględnieniu decyzji Powiatowego

Inspektora Sanitarnego gdyż nie jest to pierwsza kontrola podczas której stwierdzono tak

wiele uchybień i bez dodatkowej pomocy finansowej szkoła na pewno nie jest w stanie

wykonać powyższych zaleceń pokontrolnych. W związku z powyższym, Wicestarosta

zaproponował, aby porozmawiać z dyrektorem szkoły i ustalić pewne szczegóły dotyczące tej

sprawy na co członkowie Zarządu Powiatu zgodzili się i upoważnili Wicestarostę oraz

Panią Jolantę Krzysztowczyk do przeprowadzenia rozmów z w/w. Reasumując, Zarząd

Powiatu po zapoznaniu się z zaleceniami pokontrolnymi zlecił Wicestaroście oraz

Naczelnikowi Wydziału Edukacji spotkanie się z dyrektorem Zespołu Szkół

Ponadgimnazjalnych Nr 2 – CKU w Kluczborku w celu szczegółowego omówienia powyższej

sprawy.

d)   list intencyjny oraz kopia pisma skierowanego do powiatów: namysłowskiego, oleskiego,

kępińskiego, wieluńskiego oraz wieruszowskiego w związku z planowanym utworzeniem

Wydziału Zamiejscowego Wyższej Szkoły Bankowej we Wrocławiu w Powiecie

Kluczborskim. Starosta wyjaśnił, że w dniu 15 czerwca br. przeprowadzono rozmowy

z Kanclerzem Wyższej Szkoły Bankowej we Wrocławiu i wstępnie ustalono zakres działań

szkoły oraz termin utworzenia wydziału a mianowicie – wrzesień 2006 r. oraz zaproponowano

jako bazę na umiejscowienie tego Wydziału – Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w

Bogdańczowicach. Utworzenie w/w Wydziału ma na celu – kontynuował Starosta,

umożliwienie uczniom i słuchaczom miejsca nauki w Kluczborku zamiast dojazdów na uczelnie

do Opola czy Wrocławia i jest to oferta nie tylko dla absolwentów szkół ponadgimnazjalnych

ale również dla ludzi dorosłych. Wyższa Szkoła Bankowa we Wrocławiu jest niepaństwową

wyższa szkołą zawodową, która zajmuje wysokie pozycje w rankingach, ponadto zajęła I
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miejsce wśród niepaństwowych, zawodowych wyższych szkół biznesu i zarządzania. W swojej

ofercie – nadal kontynuował Starosta, szkoła ta posiada następujące kierunki kształcenia:

„Finanse i Bankowość’ oraz „Zarządzanie                   i Marketing” a w nich następujące

dziedziny kształcenia: „Finanse i Handel Międzynarodowy”, „Fundusze i Programy Unii

Europejskiej”, „Rachunkowość i Finanse Przedsiebiorstw”, „Podatki i Finanse Publiczne”,

„Rynki Finansowe i Bankowość”, „Marketing i Public Relations”, „Organizacja i Zarządzanie

w Biznesie” a także „Zarządzanie

w Turystyce”.  Oprócz wyżej wymienionych kierunków, szkoła oferuje także studia

podyplomowe na 16 różnych specjalnościach, które dają możliwość podwyższenia kwalifikacji

zawodowych, zdobycie rzetelnej wiedzy a w konsekwencji również znalezienie ciekawej pracy

lub założenie własnej działalności. Następnie Starosta przedstawił zebranym treść listu

intencyjnego przygotowanego przez Naczelnika Wydziału Edukacji jak również pismo

skierowane do powiatów „ościennych” z prośbą o podanie przez nich danych o liczbie uczniów

szkół ponadgimnazjalnych jako przyszłych, potencjalnych słuchaczy w/w szkoły.  Członkowie

Zarządu Powiatu zapoznali się z powyższymi materiałami i nie wnieśli do nich żadnych uwag.

W związku z powyższym, Zarząd Powiatu postanowił jednogłośnie przyjąć powyższe

materiały i jednocześnie postanowił o upoważnieniu do podpisania kopii pisma skierowanego

do w/w powiatów przez Starostę oraz listu intencyjnego przez Starostę                    i

Wicestarostę.

e) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Ewy Jarząb, nauczyciela kontraktowego ubiegającego

się o awans na stopień nauczyciela mianowanego; Starosta powiedział, że na mocy niniejszej

uchwały powołuje się Komisję Egzaminacyjną dla Pani Ewy Jarząb, nauczyciela

kontraktowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku  w składzie: Jolanta

Krzysztowczyk – przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu

prowadzącego szkołę; przedstawiciel nadzoru pedagogicznego; Wojciech Wolarczyk –

dyrektor szkoły oraz Teresa Baran i Teresa Miś jako eksperci. W związku z tym, że nikt

z obecnych nie wniósł żadnych uwag do powyższego projektu uchwały, Starosta poddał

go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji

Egzaminacyjnej przeprowadzającej postępowanie egzaminacyjne dla Pani Ewy Jarząb,

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

f) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
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postępowanie egzaminacyjne dla Pani Aliny Mormul, nauczyciela kontraktowego ubiegającego

się o awans na stopień nauczyciela mianowanego; Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że na

mocy niniejszej uchwały powołuje się Komisję Egzaminacyjną dla Pani Aliny Mormul,

nauczyciela kontraktowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU                       w

Bogdańczowicach w składzie: Jolanta Krzysztowczyk – przewodnicząca, przedstawiciel

Powiatu Kluczborskiego czyli organu prowadzącego szkołę; przedstawiciel nadzoru

pedagogicznego; Jan Sadowski – dyrektor szkoły oraz Małgorzata Niegowska i Teresa Miś

jako eksperci. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do powyższego

projektu uchwały, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął

uchwałę w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej postępowanie

egzaminacyjne dla Pani Aliny Mormul, nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans

na stopień nauczyciela mianowanego.

g) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Małgorzaty Głomb, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego; Starosta powiedział,

że na mocy niniejszej uchwały powołuje się Komisję Egzaminacyjną dla Pani Małgorzaty

Głomb, nauczyciela kontraktowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku  w

składzie: Jolanta Krzysztowczyk – przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego

czyli organu prowadzącego szkołę; przedstawiciel nadzoru pedagogicznego; Wojciech

Wolarczyk – dyrektor szkoły oraz Teresa Baran i Teresa Miś jako eksperci.                   W

związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do powyższego projektu uchwały,

Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę            w

sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej postępowanie egzaminacyjne

dla Pani Małgorzaty Głomb, nauczyciela kontraktowego ubiegającego się               o awans na

stopień nauczyciela mianowanego.

Do punktu 3 porządku
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 Skarbnik omówił następujące sprawy:

a)  wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku w sprawie przesunięcia

środków finansowych w planie wynagrodzeń; Skarbnik przypomniał, że plan na

wynagrodzenia pracowników jest jeden w każdej jednostce natomiast dokonaliśmy wyliczenia i

podziału środków na wynagrodzenia nauczycieli a następnie administracji i obsługi. Dyrektor

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku zwraca się do Zarządu Powiatu           z

następująca kwestią: czy wolno mu będzie wykorzystać środki jakie według niniejszego

wniosku „wychodzą” na oszczędności  w zakresie wynagrodzeń obsługi i przeznaczyć je

do kwoty 8.063 zł. na administrację. Będzie to oznaczało, że pracownicy administracji

w drugim półroczu będą mogli otrzymywać premie w przeciwnym przypadku, jeżeli Zarząd

Powiatu nie wyrazi na to zgody to dyrektor będzie zmuszony wstrzymać premie pracownikom

administracji w okresie lipiec – grudzień br. aby zmieścić się w przydzielonych środkach na

administrację i na obsługę a na obsłudze pozostanie mu wówczas oszczędność.  W związku z

powyższym, Skarbnik zwrócił się do członków Zarządu z pytaniem, czy wyrażą zgodę na to,

aby dyrektor wobec wcześniej podjętej uchwały dotyczącej średniego wynagrodzenia dla

pracowników administracji i obsługi mógł wykorzystać te pieniądze na premie dla administracji

przy czym dyrektor zapewnia, że nie powoduje to uszczerbku finansowego dla obsługi, nie

stracą oni premii i otrzymają wzrost wynagrodzeń  tak jak zostało to zaplanowane czy też gdy

nie będzie mógł zrobić tego ruchu, to pracownicy administracji pozostaną bez premii. Starosta

stwierdził, że wyrażając na to zgodę, rezygnujemy z oszczędności, które ta decyzja miała

wygenerować. Skarbnik dodał, że to będzie miało tylko takie konsekwencje bo nie lamie się

przez to żadnych przepisów, nie wymaga to również żadnej zmiany planu. Zarząd Powiatu po

krótkiej dyskusji jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek.

b) wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie

wprowadzenia do planu dochodów i wydatków wypracowanych dochodów własnych;

Skarbnik wyjaśnił, że są to głównie pieniądze z wpływów z usług – 12.000 zł. i 60.200 zł.

w paragrafie 083 czyli mamy tutaj pieniądze, które szkoła ma zamiar wypracować na

organizacji kolonii w okresie letnim i całość środków przeznaczyć na bieżące wydatki

w szkole podstawowej, gimnazjum i w ośrodku czyli w internacie. Następnie Skarbnik dodał,

że jego zdaniem, należy wprowadzić do budżetu powyższe środki, zwiększając dochody

o kwotę 79.700 zł. Również Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższym wnioskiem
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jednogłośnie zaakceptował go i postanowił o jego przekazaniu na najbliższą sesję Rady

Powiatu. Wniosek ten zlecono Skarbnikowi Powiatu zapisać w projekcie uchwały Rady

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego na 2005 rok.

c)  wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie

wprowadzenia do zadań remontowo – modernizacyjnych budowy podjazdu do pomieszczeń

rewalidacji indywidualnych w budynku szkoły  - zabezpieczenie środków; Skarbnik powiedział,

że na remont sali gimnastycznej w w/w jednostce jest zapisana kwota 55.000 zł.            i taka

też kwota była wykazywana przy ubieganiu się o kolejne 50.000 zł. czyli to przekracza 50%

kosztów zadania jako całości. Myśmy swoją część już prawie zrealizowali w wyniku

przeprowadzonych prac pozostaje oszczędność, którą szkoła wykazała czyli 13.500 zł.

i szkoła prosi, aby zdjąć te kwotę i przesunąć na 80102 czyli szkoły podstawowe, wprowadzić

tam nowe zadanie remontowe – budowa podjazdu do pomieszczeń rewalidacji indywidualnych

w budynku szkoły. Ponieważ na ten podjazd wystąpili już o środki do PFRON i tam również

muszą się wykazać udziałem własnym przy czym do czasu otrzymania

tej dotacji o którą się staramy i rozliczenia jej, zdaniem Skarbnika nie należy tego robić

natomiast wprowadzić do budżetu do planu remontów zabezpieczenia na kwotę

przekraczającą 7.000 zł. gdyż szkoła w poprzednim wniosku szkoła wniosła o wprowadzenie

dochodów na kwotę 79.700 zł. łącznie i wydatków poszczególnych rozdziałów i w ramach ich

dochodów zapisać tę kwotę na budowę podjazdu do pomieszczeń rewalidacji indywidualnych

w budynku szkoły i jednocześnie „pokazać” powyższe zadanie jako kolejne zadanie

remontowe. Zarząd Powiatu po wysłuchaniu wypowiedzi Skarbnika i podanej przez niego

propozycji rozstrzygnięcia przedmiotowej sprawy jednogłośnie zgodził się z nią. Reasumując,

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił, że w związku z wystąpieniem do PFRON o środki

na w/w zadanie, na dzień dzisiejszy nie wprowadzać na to zadanie kwoty 13.500 zł. czyli

kwoty pozostałej po modernizacji sali gimnastycznej natomiast wprowadzić do budżetu do

planu remontów zabezpieczenia na kwotę przekraczającą 7.000 zł. gdyż szkoła w poprzednim

wniosku wniosła o wprowadzenie dochodów na kwotę 79.700 zł. łącznie i wydatków

poszczególnych rozdziałów i w ramach ich dochodów zapisać tę kwotę na budowę podjazdu

do pomieszczeń rewalidacji indywidualnych w budynku szkoły i jednocześnie „pokazać”

powyższe zadanie jako kolejne zadanie remontowe.  Jednocześnie Zarząd Powiatu postanowił

o przekazaniu powyższego wniosku na najbliższą sesję Rady Powiatu. Wniosek należy zapisać

w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego na

2005 rok.
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d) wniosek Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego

w Kluczborku w sprawie zmian w planie finansowym na wynagrodzenia dla pracowników;

Skarbnik wyjaśnił, ze niniejszy wniosek dotyczy przeniesienia między działami kwoty

13.364 zł. natomiast w tej szkole funkcjonują dwa działy: oświata i edukacyjna opieka

wychowawcza i każdorazowa taka zmiana wymaga uchwały Rady Powiatu.

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższym wnioskiem jednogłośnie zaakceptował go

i postanowił o jego przekazaniu na najbliższą sesję Rady Powiatu. Wniosek należy zapisać

w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego na

2005 rok.

e) wniosek Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego

w Kluczborku w sprawie dokonania zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;

Skarbnik powiedział, że zwiększenie dochodów o kwotę 50.000 zł. uzasadnione jest

zwiększeniem się w ostatnim czasie wpływów z tytułu dodatkowych imprez np. wyścig

kolarski, mistrzostwa w warcabach, natomiast zwiększenie wydatków - na pokrycie zakupów

z tym związanych. Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższym wnioskiem jednogłośnie

zaakceptował go i postanowił o jego przekazaniu na najbliższą sesję Rady Powiatu. Wniosek

należy zapisać w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu

kluczborskiego na 2005 rok.

f) wniosek Młodzieżowego Domu Kultury w Kluczborku w sprawie zwiększenia dochodów;

Skarbnik wyjaśnił, ze niniejszy wniosek omówi łącznie z podpunktem „g” niniejszego porządku

protokołu gdyż dotyczą one otrzymanych przez w/w jednostkę darowizn                          a w

związku z tym, że Młodzieżowy Dom Kultury nie zdecydował się na prowadzenie tzw.

rachunku dochodów własnych po likwidacji środków specjalnych a zatem ewentualne

darowizny „wchodzą” do budżetu i są wydatkowane zgodnie z wolą darczyńcy i w pierwszym

wniosku kwota 3250 zł.  zostanie przeznaczona na zorganizowanie półkolonii dla dzieci

z terenu miasta Kluczborka, natomiast drugi wniosek - na zakup pomocy naukowych

i dydaktycznych na kwotę 500 zł.

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższymi wnioskami jednogłośnie zaakceptował je

i postanowił o jich przekazaniu na najbliższą sesję Rady Powiatu. Wnioski należy zapisać

w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego na

2005 rok.

h)   wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku w sprawie zwiększenia

planu finansowego w rozdziale 85201 – placówki opiekuńczo-wychowawcze:
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usamodzielnienia, kontynuacja nauki, zagospodarowanie dla wychowanków pochodzących

z terenu powiatu kluczborskiego; Skarbnik wyjaśnił, że wniosek ten był już raz rozpatrywany

przez Zarząd i postanowiono wówczas że wrócimy do sprawy w terminie późniejszym i teraz

właśnie jest już na to czas; Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie zgłasza potrzebę na kwotę

122.369,00 zł. ale nie jesteśmy w stanie takiej kwoty im udzielić – dodał Skarbnik, istnieje

natomiast możliwość zwiększenia planu z odsetek wypracowywanych przez nasze środki na

wszystkich rachunkach bankowych o 25.000 zł. i teraz zależy od decyzji Zarządu Powiatu, czy

zwiększyć im plan finansowy w tym zakresie o taką kwotę.

Zarząd Powiatu po dyskusji jednogłośnie postanowił o zwiększeniu planu finansowego

Powiatowego Centrum. Pomocy Rodzinie w Kluczborku w rozdziale 85201 0 w/w kwotę

i postanowił o przekazaniu niniejszego wniosku na najbliższą sesję Rady Powiatu. Wniosek

należy zapisać w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu

kluczborskiego na 2005 rok.

 i)  wniosek Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych w Polanowicach w sprawie dokonania

zmian w planie finansowym; Skarbnik powiedział, że szkoła wypracowała dodatkowe środki w

łącznej kwocie 5.167 zł. w szkołach zawodowych i internacie i chce je przeznaczyć na bieżące

wydatki, dochody w tych rozdziałach to rozliczenie energii elektrycznej za ubiegły rok oraz

zwrot nadpłaty za korzystanie ze środowiska. Zarząd Powiatu po zapoznaniu się

z powyższym wnioskiem jednogłośnie zaakceptował go i również postanowił o jego

przekazaniu na najbliższą sesję Rady Powiatu. Wnioski należy zapisać w projekcie uchwały

Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego na 2005 rok.

j)   ponowne rozpatrzenie wniosku Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku w sprawie

udzielenia dofinansowania z tytułu szkód spowodowanych wichurą, jaka przeszła w nocy

z 23 na 24 maja 2005 r. przez tereny gmin Byczyna i Wołczyn; Skarbnik przypomniał

zebranym, że na poprzednim posiedzeniu, Zarząd Powiatu postanowił o udzieleniu w/w

dofinansowania w kwocie 20.000 zł. z przeznaczeniem na powyższy cel. Dyrektor Zarządu

Dróg Powiatowych po otrzymaniu informacji, jaką kwotę otrzyma, prosi o zwiększenie jej

gdyż wiatrołomów jest naprawdę dużo, część robót zostało zleconych i trzeba za nie zapłacić.

Członkowie Zarządu Powiatu po zastanowieniu postanowili jednogłośnie o udzieleniu kwoty

26.000 zł. ze środków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej za

usuwanie szkód spowodowanych wichurą, jaka przeszła w nocy z 23 na 24 maja 2005 r. przez

tereny gmin Byczyna i Wołczyn. Również i ten wniosek zlecono Skarbnikowi Powiatu
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zapisanie w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu

kluczborskiego na 2005 rok.

k)  wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku w sprawie przeniesienia

środków przeznaczonych na wydatki remontowe z zadania: „Remont dachu na budynku

szkoły” na zadanie: „Odprowadzanie wód opadowych i drenażowych z posadowienia sali

gimnastycznej szkoły do kolektora deszczowego – II etap” ;  Skarbnik wyjaśnił zebranym,

że przeniesienie to po stronie planu \w obrębie rozdziału 80120 § 4270 środków finansowych

w wysokości 31.956 zł. a przesunięcie to podyktowane jest całkowitym zamknięciem prac

związanych z dobrym drenażem dla szkoły. Członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie

zaakceptowali powyższy wniosek i postanowili o jego przekazaniu na najbliższą sesję Rady

Powiatu. Wniosek ten zlecono Skarbnikowi Powiatu zapisanie w projekcie uchwały Rady

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego na 2005 rok.

l) wniosek Skarbnika Powiatu o dokonanie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego

na 2005 rok; również i ten wniosek został omówiony przez Skarbnika Powiatu a mianowicie

na wstępie powiedział on, że ogólnie mówiąc, mamy dość wysokie wykonanie dochodów

z komunikacji natomiast niskie wykonanie dochodów ze sprzedaży mienia. Poza tym, wniosek

ten dotyczy następujących zmian: zwiększenie dochodów z opłaty komunikacyjnej       o

500.000 zł. ponieważ mamy zaplanowane dochody na poziomie 1.500.000 zł.

a wykonaliśmy do 20 czerwca br. 1.030.000 zł. oraz zwiększenia dochodów z odsetek

o 25.000 zł. przeznaczając je na usamodzielnienie wychowanków Domu Dziecka; zwiększenie

wydatków Starostwa - 158.300 zł., zwiększenie wydatków o kwotę 25.000 zł. na placówki

opiekuńczo-wychowawcze z przeznaczeniem na usamodzielnienie wychowanków; zwiększenie

rozchodów o kwotę 341.700 zł. co ma związek z brakiem zawieszenia spłaty rat kapitałowych

od kredytu zaciągniętego w Banku Przemysłowo-Handlowym. Skarbnik                       w

swoim wniosku wniósł również o to, aby w związku z przystąpieniem do prac związanych z

oddaniem Gminie Byczyna prowadzenia szkoły w Polanowicach i w związku z tym, że NSA

uchyliło uchwałę w sprawie likwidacji SP ZOZ w Kluczborku i mamy podjąć ją ponownie,

okres likwidacji ulega wydłużenia i są pewne niejasności co do tego, czy my możemy spłacać

te zobowiązania pracownicze a co najważniejsze, jeśli oddamy szkołę w Polanowicach to

w przyszłym roku zmniejszą  się nam dochody do budżetu o 1.300.000 zł. co najmniej

i musimy się przed tym zabezpieczyć i dlatego Skarbnik zaproponował, aby z rozdziału –

szpitale ogólne, tam gdzie mamy zabezpieczoną kwotę na spłatę długów SP ZOZ-u,  przenieść

2.249.800 zł. na spłatę poręczenia z jednoczesną zmianą zapisu w uchwale budżetowej tzn. że
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nie będzie to potencjalna spłata udzielonego poręczenia czyli faktyczny trwały wydatek w

budżecie co wyłącza ograniczenia z art. 113 ustawy o finansach publicznych natomiast efekt

tego będzie taki, że po emisji obligacji spłacimy najpierw poręczenie, automatycznie zadłużenie

powiatu znacząco się zmniejszy i na koniec roku jest szansa na dobrym poziomie -jeśli chodzi

o wskaźniki zadłużenia - zamknąć rok, do tego czasu mają wyjaśnić się także sprawy wypłat

zobowiązań wobec pracowników. Przeniesienie tych środków miedzy działami nie spowoduje

braku środków na spłatę zobowiązań pracowniczych bowiem w rozdziale – szpitale ogólne

pozostanie 1.994.850 zł. w planie a to zabezpiecza podpisane dotychczas   z wierzycielami

umowy i spłatę zobowiązań pracowniczych; także           w tym roku, w ramach długu,

spłacilibyśmy część zobowiązań cywilno-prawnych, spłacilibyśmy pracowników i poręczycieli.

Ostatni element zmian związany jest                           z przekazaniem szkoły w Polanowicach

Gminie Byczyna i gdybyśmy podjęli uchwały                             i podpisali porozumienia to 1

września wypłatę nauczycielom wypłaciłaby Gmina Byczyna ale aby to zrobić, musimy im do

końca sierpnia przekazać środki z dotacji, żeby z kolei móc przekazać Gminie Byczyna

dotację, to trzeba ją mieć w budżecie dlatego też Skarbnik zaproponował aby zapisać w

uchwale budżetowej dotację w wysokości 448.702 zł. (łącznie jest 1.346,107 natomiast to jest

1/3 z tej kwoty tzn. za 4 miesiące). Członkowie Zarządu Powiatu po wysłuchaniu wypowiedzi

Skarbnika jednogłośnie wyrazili zgodę na wprowadzenie w/w zapisów i zmian do projektu

uchwały  w sprawie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego na 2005 rok. Wniosek ten

zlecono Skarbnikowi Powiatu zapisanie                 w projekcie uchwały Rady Powiatu w

sprawie zmian w budżecie powiatu kluczborskiego na 2005 rok.

m)   projekt uchwały w sprawie przeniesienia środków z rezerwy ogólnej budżetu; Skarbnik

wyjaśnił, że niniejsza uchwała dotyczy zwiększenia środków na wydatki promocji powiatu

gdyż dotychczasowy plan został prawie w całości wykorzystany; na 62.000 zł. według stanu na

17 czerwca br. wydatki zostały wykonane na 59.199 zł. Oprócz bieżącej działalności

promocyjnej powiatu, dużo środków pochłonęła wizyta delegacji z Bad Durkheim oraz

z Brzeżan a także koszty obchodów rocznicy członkostwa Polski w Unii Europejskiej.

W związku z tym, że nikt z zebranych nie wniósł żadnych uwag do powyższego projektu

uchwały, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę

w sprawie przeniesienia środków z rezerwy ogólnej budżetu.

n) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i wydatków;

Skarbnik powiedział, że niniejsza uchwała dotyczy zwiększenia dotacji z budżetu państwa

o kwotę 521 zł. na świadczenia rodzinne oraz składki na ubezpieczenia emerytalne
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i rentowe z ubezpieczenia społecznego dla funkcjonariuszy Komendy Państwowej Straży

Pożarnej oraz umowy z Gminą Byczyna a Powiatem Kluczborskim na przekazanie 6.636 zł.

dla Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku na program terapii z dziećmi

dotkniętymi problemem alkoholowym. W związku z tym, że nikt z zebranych nie wniósł

żadnych uwag do powyższego projektu uchwały, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd

Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie

dochodów i wydatków.

o) projekt uchwały w sprawie zmiany układu wykonawczego budżetu powiatu

kluczborskiego na 2005 rok; W związku z tym, ze nikt z zebranych nie wniósł żadnych uwag

do powyższego projektu uchwały, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zmiany układu wykonawczego budżetu powiatu

kluczborskiego na 2005 rok.

Do punktu 4 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił zebranym wniosek

Wołczyńskiego Ośrodka Kultury w sprawie wsparcia finansowego wyjazdu Zespołu Pieśni

i Tańca „Modrzewiacy” na IV Festiwal Folkloru i Sztuki Ludowej  w Świnoujściu. Jak wynika

z informacji, którą uzyskał w w/w ośrodku kultury Naczelnik Wydziału Współpracy

Europejskiej, Kultury, Sportu i Turystyki – kontynuował Starosta, ogólny koszt wyjazdu

szacowany jest na kwotę 21.875 zł., w kosztach tych wliczone są: koszty transportu, koszty

wyżywienia, ubezpieczenie oraz koszty pobytu. Przewidywana liczba uczestników to 45 osób

a termin wyjazdu planowany jest w dniach od 4 do 11 lipca br. Ponadto – dodał Starosta,

dyrektor Wołczyńskiego Ośrodka Kultury swoją prośbę uzasadnia tym, że nie posiada on

w swoim budżecie wystarczających środków na sfinansowanie tego wyjazdu a atrakcyjność

i przede wszystkim prestiż tej imprezy nie pozwala odmówić uczestnictwa zespołu na tym

festiwalu tym bardziej że zespół „Modrzewiacy” został wyłoniony do uczestnictwa w nim

(oprócz sześciu innych zespołów) z ponad 25 zespołów. Następnie głos zabrał Skarbnik, który

stwierdził, że zespół ten w 2005 roku otrzymał z budżetu kwotę 4.500 zł. a dodatkowych

środków w naszym budżecie nie posiadamy. Starosta z kolei dodał, że może ewentualnie 1.000

zł. można spróbować gdzieś „znaleźć” na co Skarbnik odpowiedział, że taka kwota jest zbyt
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niska w stosunku do całości kosztów a poza tym, nawet i takiej kwoty „wolnej” nie mamy. W

związku z powyższym, Zarząd Powiatu jednogłośnie negatywnie zaopiniował powyższy

wniosek. Jednocześnie, Zarząd Powiatu zlecił Skarbnikowi Powiatu udzielenie odpowiedzi

wnioskodawcy.

Do punktu 5 porządku

Starosta przedstawił zebranym wniosek Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż majątku ruchomego

stanowiącego środki trwałe. Wicestarosta wyjaśnił zebranym, że sprzęt, o którym mowa we

wniosku, nie stanowi zdaniem p.o. Dyrektora w/w zakładu przydatności dla SP ZOZ

Kluczbork jak również dla Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku. Ponadto,

sprzęt ten w większości jest przestarzały a wręcz szkodliwy np. urządzenia rtg i wymaga on

specjalnych zezwoleń na utylizacje. Członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się

z wykazem środków trwałych jednogłośnie postanowili o podjęciu decyzji w tej sprawie na

następnym posiedzeniu.

Do punktu 6 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił zebranym sprawozdanie Likwidatora

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku w likwidacji

z prowadzonej działalności za okres od 01.04.2005 r. do 19.05.2005 r. Wicestarosta

powiedział, ze sprawozdanie to zawiera m. in. informację o stanie prawnym w/w jednostki,

informację na temat realizacji umów, o czynnościach podjętych przez likwidatora , stanie

zatrudnienia a także informację o stanie zadłużenia i toczących się sprawach sądowych.

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższym sprawozdaniem, przyjął je jednogłośnie.

Do punktu 7 porządku

Starosta przedstawił zebranym pismo Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku

w sprawie remontu dróg na terenie Gminy Byczyna. Starosta wyjaśnił, ze jest to odpowiedź na

pismo Urzędu Miejskiego w Byczynie w którym Zarząd Dróg Powiatowych w Kluczborku
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informuje w/w, że środki na remonty dróg zostały uruchomione dopiero w miesiącu kwietniu

br. co pozwoliło im na zorganizowanie przetargu i wyłonienie wykonawcy przy zachowaniu

ustawowych terminów. Następnie w miesiącu maju rozpoczęto realizację zadań na drogach

powiatowych powiatu kluczborskiego a przedmiotowe remonty są wykonywane sukcesywnie

przy sprzyjających warunkach atmosferycznych w ciągach dróg powiatowych na terenie

wszystkich gmin. Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z powyższym pismem i nie

wnieśli do niego żadnych uwag.

Do punktu 8 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił sprawę przeprowadzonych w dniu

16 czerwca 2005 r. rokowań cenowych na zbycie nieruchomości stanowiących własność

Powiatu Kluczborskiego: Kluczbork, ul. Ossowskiego, dz. nr 9/53; Wołczyn, dz. nr 130/6

zabudowana budynkiem TR; Gierałcice, dz. nr 93/6 zabudowana budynkami gospodarczymi

przeznaczonymi do rozbiórki. W związku z tym, że nie wpłynęło żadne zgłoszenie do udziału

w negocjacjach cenowych, rokowania zakończyły się wynikiem negatywnym i Wydział

Gospodarki Mieniem Powiatu zwraca się z prośbą do Zarządu Powiatu o podjęcie decyzji co

do dalszego postępowania z w/w nieruchomościami. Zarząd Powiatu po dyskusji postanowił

o ogłoszeniu kolejnych rokowań na w/w nieruchomości. Jednocześnie Zarząd Powiatu

postanowił o obniżeniu ceny działki nr 93/6 położonej w Gierałcicach do 4.900 zł. natomiast

ceny dwóch pozostałych nieruchomości (Kluczbork, ul. Ossowskiego, dz. nr 9/53 – 255.000

zł.; Wołczyn, dz. nr 130/6 zabudowana budynkiem TR – 320.000 zł.) postanowiono

o pozostawieniu na dotychczasowym poziomie.

 Do punktu 9 porządku

Starosta przedstawił zebranym pismo Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu

skierowane do Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku ponawiające prośbę

o opróżnienie przez w/w pomieszczeń tzw. kuchni znajdującej się w budynku głównym

szpitala w związku z robotami budowlanymi obejmującymi wykonanie prac związanych
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z łącznikiem. Ponadto wydział informuje Powiatowe Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku, że

w dniu 1 lipca br. zostaną przekazane w/w pomieszczenia firmie wyłonionej                           w

postępowaniu przetargowym w celu prowadzenia robót budowlanych a jakiekolwiek

opóźnienie spowoduje przesunięcie terminu odbioru końcowego budynku oddziału

zabiegowego. Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z treścią powyższego pisma jednogłośnie

zlecił Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu przygotowanie kolejnego pisma

do Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku w związku z powyższą sprawą

o następującej treści: „Zgodnie z decyzją Zarządu Powiatu będącego właścicielem w/w

obiektu, zobowiązuje się Powiatowe Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku do

natychmiastowego opróżnienia powyższych pomieszczeń”. Przedmiotowe pismo należy

przedłożyć do podpisu Staroście.

Do punktu 10 porządku

Starosta przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie odwołania dyrektora Domu

Dziecka w Bogacicy. Starosta wyjaśnił zebranym, że na mocy niniejszej uchwały odwołuje się

z dniem 30 czerwca 2005 roku Panią Dorotę Papierkowską z w/w stanowiska. Dom Dziecka

w Bogacicy z dniem 1 lipca br. przekształca się w Powiatowy Zespół Socjalizacyjno-

Interwencyjny „Nasz Dom” Bogacica – Bąków zgodnie z uchwałą Nr XXVII/198/2005 z dnia

31 marca 2005 r. Rady Powiatu w Kluczborku. W związku z tym, że nikt z zebranych nie

wniosła żadnych uwag do projektu powyższej uchwały, Starosta poddał go pod głosowanie.

Zarząd powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie odwołania dyrektora Domu Dziecka w

Bogacicy.

Do punktu 11 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił zebranym następujące materiały na

najbliższą sesję Rady Powiatu:

- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku za 2003 rok;

- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku za 2004 rok;
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- projekt uchwały w sprawie warunków częściowego lub całkowitego zwalniania

z opłaty za pobyt dziecka lub osoby pełnoletniej w placówce opiekuńczo-

wychowawczej;

- projekt uchwały w sprawie warunków częściowego lub całkowitego zwalniania

rodziców z opłaty za pobyt dziecka w rodzinie zastępczej;

- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/177/2004 Rady Powiatu

w Kluczborku w sprawie uchwalenia budżetu powiatu kluczborskiego na 2005 rok

w budżecie Powiatu Kluczborskiego uchwalonego na 2005 rok;

- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres od 19.04.2005 r.

      do 14.06.2005 r.

Zarząd Powiatu zatwierdził powyższe projekty uchwał oraz sprawozdanie z działalności

Zarządu Powiatu i postanowił o ich skierowaniu na najbliższa sesję Rady Powiatu w

Kluczborku.

Starosta przypomniał również zebranym projekty uchwał zatwierdzone na poprzednich

posiedzeniach Zarządu Powiatu a skierowane na najbliższą sesję Rady Powiatu

a mianowicie:

- projekt uchwały w sprawie nadania statutu nowo utworzonej szkole

ponadgimnazjalnej;

- projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu

powiatu dla szkół niepublicznych posiadających uprawnienia szkół publicznych;

- projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu

Powiatu Kluczborskiego;

- projekt uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

      Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kluczborku;

- projekt uchwały w sprawie nadania regulaminu przyznawania i przekazywania

      stypendiów dla studentów z powiatu kluczborskiego w roku akademickim

      2005 / 2006;

- projekt uchwały w sprawie nadania regulaminu przyznawania i przekazywania

      stypendiów dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w powiecie kluczborskim w roku

      szkolnym 2005 / 2006.

       -   projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego

            w I kategorii zaszeregowania w tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia

            zasadniczego;
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       -   projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXVI/192/2005 Rady Powiatu w Kluczborku

      z dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków

      Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2005 rok.

Do punktu 12 porządku

a) Naczelnik Wydziału Edukacji zapoznała zebranych z wynikami egzaminów maturalnych

w roku szkolnym 2004 / 2005. Jak wynika z powyższego zestawienia, w powiecie

kluczborskim ogółem zdało maturę 79,26%. W rozbiciu na poszczególne szkoły sytuacja ta

przedstawia się następująco: Zespół Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku (LO) – na 250

zdających zdało 230 uczniów tj. 92,0%;  Zespół Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku

(LO i LP) – ogółem na 180 zdających zdało 145 tj. 80,56%; Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych

Nr 1 w Kluczborku (LP) – na 74 zdających zdało 55 tj. 74,32%; Zespół Szkół

Ponadgimnazjalnych Nr 2 – CKU (LP) – na 30 zdających zdało 11 tj. 36,67%;  Zespół Szkół

Licealno-Zawodowych w Polanowicach (LO i LP) – ogółem na 59 zdających zdało            29

tj. 49,15%.  Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższymi wynikami postanowił

zobowiązać dyrektorów wszystkich szkół do poddania szczegółowej analizie wyniki

w poszczególnych typach szkół  w swoich zespołach łącznie z wynikami z poszczególnych

przedmiotów i w każdej klasie oraz w odniesieniu do nauczycieli uczących tych przedmiotów;

polecono również przeanalizować – z jaką punktacją z gimnazjów byli przyjmowani ci

uczniowie do klas pierwszych liceów ogólnokształcących i profilowanych i jednocześnie

bezwzględnie przestrzegać ustalonej w tym roku punktacji z jaką są przyjmowani absolwenci

gimnazjów do poszczególnych typów szkół. Po dokonaniu analizy, każda rada pedagogiczna

powinna wyciągnąć wnioski do pracy  w następnych latach zaś dyrektorzy szkół powinni

zastanowić się nad przydziałem przedmiotów nauczycielom, których uczniowie nie zdali

matury lub osiągnęli słabe rezultaty. Zarząd Powiatu postanowił również o przekazaniu

wyników matur wraz z komentarzem Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rodziny

i Patologii Rady Powiatu w Kluczborku.

b)   Naczelnik Wydziału Edukacji poruszyła sprawę zmiany rozporządzenia dotyczącego

statutu Specjalnych Ośrodków Szkolno-Wychowawczych, przede wszystkim Specjalne

Ośrodki Szkolno-Wychowawcze mają stać się placówkami feryjnymi a co za tym idzie,

problem będzie z dziećmi, które są z postanowienia sądu skierowane do ośrodka natomiast
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w momencie gdy jest to placówka feryjna jak gdyby przez 2 miesiące nauczyciele powinni mieć

normalnie urlopy tak jak w każdej szkole. Ponadto wprowadzono zapis, który mówi           o

odpłatności za wyżywienie wychowanków w internacie i to jest poważny problem ponieważ

dotychczas – kontynuowała Pani Krzysztowczyk, organ prowadzący na wniosek dyrektora

ośrodka przyjmował ewentualne zniżki, umorzenia czy zwolnienia z tych opłat natomiast

w tej chwili, zapis jest „sztywny” że każdy ma wnosić opłatę za wyżywienie bez możliwości

zwolnienia lub zmniejszenia z tej opłaty i tutaj zacznie się problem gdyż w tej chwili były to

odpłatności rzędu 25% ze 180 zł. a w tej chwili 180 zł. miesięcznie to nie wiadomo czy

ktokolwiek zapłaci. Jest to duży problem bo skończy się to komornikiem a komornik nie

będzie miał z czego należnej kwoty ściągnąć bo są to najczęściej rodziny patologiczne, nigdzie

nie pracujące i zacznie się zmniejszenie dochodów. W związku z powyższym,  Pani

Krzysztowczyk zasugerowała aby zasygnalizować ten problem w Związku Powiatów Polskich

gdyż dotyczy to wszystkich specjalnych ośrodków, aby przywrócić możliwość zwolnienia lub

częściowego umorzenia należności za wyżywienie wychowanków w internacie. Zarząd

Powiatu po dyskusji, jednogłośnie zlecił Naczelnikowi Wydziału Edukacji przygotowanie

wystąpienia w imieniu Starosty Kluczborskiego do Związku Powiatów Polskich o wniesienie

przez Związek Powiatów Polskich poprawek do rozporządzenia wprowadzającego w/w

zmiany.

c)   Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawiła zebranym wniosek uczniów I klasy Liceum

Uzupełniającego dla młodzieży w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku

dotyczący utrzymania obecnego toku nauczania: w systemie dziennym oraz w Zespole Szkół

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku. Pani Krzysztowczyk wyjaśniła, że jest to pierwsze

tego typu liceum młodzieżowe, które zostało utworzone w ubiegłym roku i wtedy przyjęto do

niego 30 uczniów, w tej chwili, jak wynika z informacji otrzymanej od dyrektora Zespołu

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 Kluczborku, zostało 9 uczniów oraz 5, którzy będą zdawać

egzaminy poprawkowe. Jeżeli nawet wszyscy do sierpnia br. zdadzą „poprawki’ –

kontynuowała Pani Krzysztowczyk, to w II klasie będzie 14 uczniów w związku z tym, Pani

Krzysztowczyk zaproponowała przeniesienie w/w klasy do Zespołu Szkół Ogólnokształcących

w Kluczborku, gdzie zostało utworzone liceum tego samego typu tyle że wieczorowe, dla

dorosłych. Zarząd Powiatu po krótkiej dyskusji jednogłośnie postanowił, aby zaproponować

uczniom przeniesienie do klasy w Zespole Szkół Ogólnokształcących                   w

Kluczborku i kontynuowaniu przez nich nauki w szkole wieczorowej dla dorosłych tego

samego typu co w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1.
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d)    Starosta przedstawił aneks do umowy z dnia 10 stycznia 2005 roku zawartej

z Wojewódzkim Inspektoratem Ochrony Środowiska w Opolu a dotyczącej badań stanu

jakości powietrza atmosferycznego metodą pasywną w powiecie kluczborskim. Starosta

wyjaśnił, że podpisanie niniejszego aneksu związane jest z trwającą modernizacją

i rozbudową siedziby w/w inspektoratu i związaną z tym koniecznością  czasowego

zawieszenia prac w laboratorium w lipcu br. i w związku z tym, Wojewódzki Inspektorat

Ochrony Środowiska w Opolu w/w zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody na przesunięcie

o jeden miesiąc terminu przekazania sprawozdania z wyników pomiarów wykonanych

w II kwartale oraz rozliczenia ich kosztów. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął powyższy

aneks i postanowił o jego podpisaniu upoważniając do tego Starostę oraz Wicestarostę. .

e) Sekretarz Powiatu zapoznał zebranych z opinią Radcy Prawnego do wniosku

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku o uchylenie Uchwały Nr 91/264/01

Zarządu Powiatu w Kluczborku z dnia 22.01.2001 r.  w sprawie ustalenia szczegółowych

zasad i kryteriów oraz wysokości dodatku motywacyjnego dla dyrektorów placówek

opiekuńczo-wychowawczych. Sekretarz Powiatu przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu,

Zarząd Powiatu zlecił Radcy Prawnemu przygotowanie opinii dotyczącej powyższej sprawy

a mianowicie, czy uchwała ta posiada na dzień dzisiejszy moc prawną. Radca Prawny

przedłożył przedmiotową opinię na niniejsze posiedzenie Zarządu z której jednoznacznie

wynika, że w/w uchwała na dzień dzisiejszy straciła moc obowiązującą. Zarząd Powiatu

zapoznał się z powyższa opinią.

f)  Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała zebranych, ze w piątek, 24 czerwca br.

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku odbyło się podpisanie aktu partnerstwa

pomiędzy I Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku  a

Gimnazjum z Bad Durkheim odnośnie współpracy i wymiany zespołów muzycznych.

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Starosta zamknął posiedzenie

Zarządu Powiatu. Na tym protokół zakończono.

         Protokołowała
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